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CONSELL DE BARRI DE SANT ANTONI  - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I 

ACORDS 

19 d’octubre de 2022 18:30h  

Link de Youtube per a l’streaming:  

https://www.youtube.com/watch?v=EU9ej6HrJLU 

Assistents 

President:  Pau Gonzàlez. Regidor del Districte de l’Eixample 

 

Comissió de Seguiment: 

Daniel Viadé Andavert. Conseller Grup M. ERC 

Marc Martínez Navarro. Conseller Grup M. PSC 

Albert Cerrillo Lladó. Conseller Grup M. Junts x Cat 

Pedro Juan Sánchez Murillo. Conseller del Grup M. Ciutadans 

 

Relació d’entitats membre de la CdS que han assistit  

Associació de veïns i veïnes de Sant Antoni 

Federació d'Associació de Comerciants i Veïns Sant Antoni Comerç 

Plataforma Fem Sant Antoni 

ONG de veí a veí 

 

Relació de persones membre de la CdS no representants d’entitats que han assistit 

Jaume Alcántara 

 

Assistents: 

 

Assistència total en el moment de màxima afluència:   42 

Ciutadanes i ciutadans:     18 

Representants d’entitats:     9 
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Altres (consellers, tècnics i ponents)    15 

 

Representants de les següents entitats 

Associació Talia Olympia 

GLAS 

Federació Entitats Calàbria 66 

 

Tècnics Municipals i ponents 

Joan Cambronero. Gerent del Districte de l’Eixample 

Tere Gómez. Coordinadora territorial i convivència. Direcció de Serveis a les Persones i 

al Territori 

Isabel Pagès. Directora del Departament de Comunicació del Districte de l’Eixample 

Gema Rama. Secretària del Consell de barri. Direcció de Serveis a les Persones i al 

Territori 

Ordre del dia 

1. Retorn solar del Talia 

2. Informacions del barri  

3. Torn obert de paraules 

 

Pau G., el regidor, dona la benvinguda, i expressa unes paraules vers Joan Bordetas, 

històric veí i líder associatiu; comenta que es farà un acte de record, i pren la paraula 

Pep Sala, president de l’Associació veïnal de Sant Antoni, i diu: Joan B. ha estat darrere 

de les millores del barri des dels anys ‘80 fins ara, i es farà un acte d’homenatge el 

dissabte, 5 de novembre a les 11 h a l’auditori de Calàbria 66. 

 

El regidor presenta el nou conseller, Pau C. també saluda a Eduard Corbella i la tècnica 

de barri, Gema Rama. 

 

 

1. Informacions del barri  
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Pau G. dona pas al punt informatiu, que conté els següents temes: 

 Carril bici del c. Manso: és d’una única direcció. 

 Bici bus: és una iniciativa impulsada per Camí amic als barris de St. Antoni i 

l’Esquerra, que aglutina prop de 100 persones cada dia. Exposa que l’inici se 

senyalitzarà a la Pl. Conxa Pérez. 

 Ronda de Sant Antoni: la próxima acció és la retirada de la llosa (deixar la 

ronda llisa i plana) que trigarà 4 meses i començarà al mes de novembre. Es fa 

una projecció del recull de la dinamització que s'ha dut a terme impulsada per 

l’Ajuntament. Continua dient que es va fer un procés de debat amb els barris; 

el compromís és licitar les obres abans d’acabar el mandat, i que la tasca actual 

és arribar un consens al respecte. 

 Nova contracta de neteja: es van fer les passejades pel barri; a escala interna 

s’ha fet seguiment, en breu es tornarà a generar dinàmiques comunitàries 

entorn del Pla Cuidem Barcelona.  

 

El conseller de barri exposa: 

 Obres del solar del teatre Talia: hi ha dues fases, condicionament (reparació de 

les parets mitgeres per evitar que hi hagi humitat), i generació un espai públic 

(hort urbà, parc i un escenari).  

Finalització de les obres: la setmana que ve possiblement es podrà entregar les claus 

de l’Espai veïnal: un espai jove dinamitzat per l’Assemblea de joves, un ús per l’ong de 

veí a veí, i la cuina comunitària (projecta a la pantalla el calendari de les sessions). 

 

2. Torn obert de paraules 

 

Solar del 

teatre 

Talia  

Hi ha forats a terra on es filtra aigua al 

soterrani (inundacions quan plou i 

humitats persistents); quan es van fer 

Les humitats són degudes al mal 

enderroc que va fer l’anterior 

propietari. La solució definitiva 
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les primeres visites es va assegurar 

que es desfalcaria, els forats serien 

tapiats, i a sobre se situaria una mena 

de llosa de ciment; es farà aquesta 

intervenció?  

del mal enderroc, serà la 

construcció de l’edifici. 

La responsabilitat municipal és fer 

que no hi hagi més afectació; però 

no és responsabilitat de 

l’Ajuntament fer-se càrrec de les 

conseqüències del mal enderroc 

que va fer l’anterior propietari. 

Farem una reunió tècnica interna i 

la setmana vinent la fem amb el 

veïnat afectat.  

A les reunions anteriors es va parlar 

que els desperfectes se solucionarien; 

quan s’ha parlat, ara, amb el 

Departament d’Obres i Manteniment 

ha dit que no: tot el que siguin 

desperfectes causats per 

l'enderrocament, l’Ajuntament no es 

farà càrrec; tampoc hi haurà 

intervenció a la mitgera (a partir dels 

5 metres cap amunt). 

Plataforma Recuperem el teatre Talia 

expressa que dona suport al veïnat 

que pateix les conseqüències, i diu 

que en algun moment l’Ajuntament 

va donar per bo aquest enderroc. 

Rda. Sant 

Antoni 

Què suposa que es tregui la llosa i es 

faci una plataforma única?; no hi ha 

un projecte ja acordat? 

 

L’acord que es va arribar va ser 

treure la llosa perquè l’espai sigui 

accessible, és a dir, deixar la 

pavimentació a vorera. 

Hi ha diferents visions entorn del 

projecte definitiu; aviat es 

convocarà el veïnat  des 

d'Ecologia Urbana per compartir 

Que es tingui en compte els locals de 

la planta baixa: els usos de les plantes 

baixes estan relacionats amb els del 
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carrer. Que les plantes baixes es 

quedin sense ús afavoreix la 

degradació de l’espai.  

el projecte. 

La dinamització no pot resoldre 

tots els problemes, però tot 

ajuda. Cal destacar que 27.000 

veïns i veïnes han gaudit de la 

dinamització, sense comptar els 

concerts excepcionals.  

No tenim data per presentar el 

projecte en aquests moments. 

El nostre compromís és deixar les 

obres licitades abans de finalitzar 

el mandat.  

La dinamització que es porta a 

terme a la ronda té a veure amb 

la política municipal de Barcelona 

anomenada Ciutat jugable, en 

aquest sentit en més zones de la 

ciutat es desenvolupen aquesta 

mena d’activitats.  

 

 

Demana que tota la ronda sigui com 

el tram proper a la Plaça Universitat: 

amb el pas dels vehicles de motor. 

Fer urbanisme tàctic a la banda de la 

ronda propera a la Plaça Universitat. 

Hi ha data per a la presentació del 

projecte? 

Un cop treta la llosa, vigilar on es 

posen les terrasses dels bars. 

El transport públic és necessari a la 

ronda, així com espais de càrrega i 

descàrrega. 

Celebro les activitats que han fet a la 

ronda, s’haurien de fer a més carrers 

de la ciutat. 

Hi ha un consens: treure la llosa; el 

tema de fons de discòrdia és la 

pacificació o no. Hi ha unes 40 

entitats que defensen la pacificació. 

La dinamització de la ronda ajuda a 

resoldre el problema de brutícia, el 

desordre i la delinqüència? 

Quin és l’objectiu de deixar una 
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plataforma única? 

 

Neteja 

Que els agents cívics tinguin el poder 

de posar denúncies. 

És un tema que ens preocupa; hi 

ha un augment de recursos 

humans i econòmics, per tant, 

hem de començar a notar les 

millores. Així i tot, hi ha un 30% 

d’augment de residus.  

La nostra aposta és generar espais 

de convivència per compartir la 

ciutat.  

Abans de l’estiu es va iniciar una 

prova pilot sobre la càrrega i 

descàrrega, i el següent pas és 

avaluar-la (al grup impulsor).  

Aquest estiu hem visitat dues 

vegades els comerços de 

l’Eixample per informar de la nova 

contractació de la neteja, i la 

recollida comercial. Ara 

comencem la funció inspectora i 

sancionadora.  

Els bancs i taules de la superilla 

brutegen.  

El sistema de palanca d’alguns 

contenidors no funciona. 

L’interior d’illa del c. Floridablanca 

segueix en dolentes condicions. 

Celebra que han pintat els bancs de la 

ronda i continuen nets. 

La neteja no ha millorat: la gent 

passeja per la gespa per l’Avinguda 

Mistral (no hi ha un encordat); la part 

de la superilla està molt descuidada: 

no hi ha manteniment; les pintades 

no es treuen i hi ha molts cotxes 

aparcats a la superilla. 

Felicita la rapidesa per venir a treure 

les pintades un cop que ho va 

demanar.  

Caldria pensar en la corresponsabilitat 

dels bars i botigues de la neteja, ja 

que fan ús dels contenidors destinats 

al veïnat quan hi ha un servei 

comercial de recollida de residus. 
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Trànsit 

L’augment de trànsit en altres carrers 

com Viladomat és una conseqüència 

de la implementació de la superilla.  

S’ha fet un estudi de l’impacte: ha 

disminuït l’impacte generalment a 

tot el barri, i a alguns carrers hi ha 

augment; però aquest augment 

no es correspon a la disminució 

que s’ha donat en general. 

Abans de l’estiu s’ha presentat un 

pla contra el soroll, i la primera 

font és el trànsit.  

Hem traslladat a mobilitat la 

necessitat de repensar els 

recorreguts dels autobusos, entre 

ells l’autobús el que passa per 

Sepúlveda que no ofereix un 

servei concret al barri.  

Es va fer una prova de la 

senyalització de la càrrega i 

descàrrega a la superilla; el 

següent pas és analitzar com ha 

funcionat i valorar si s’ha de fer 

canvis perquè sigui més 

entenedores.  

La senyalització d’aparcament de la 

superilla és confusa. 

L’Associació veïnal ha proposat, en 

repetides ocasions, desviar el bus de 

l’aeroport.  

La cruïlla dels carrers Viladomat i 

Sepúlveda presenta un alt volum de 

soroll; hi ha molta la pol·lució i 

contaminació. 

Aplicació 

BCN 

Butxaca 

Celebren (tres persones) l’aplicació de 

BCN Butxaca; una d’elles diu que per 

sobre d’un nombre d’intervencions ja 

no pots fer ús. 

El nombre d’incidències màximes 

són 104 (dues a la setmana); 

poden fer les comunicacions a 

partir de la resta de canals (web 

municipal…). 

Situació 

del 

El personal del servei d’atenció 

domiciliària contractat (a partir de 

En els últims anys s’ha dividit més 

la licitació de serveis perquè 
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personal 

del SAD 

licitacions) per l’Ajuntament de 

Barcelona pateix condicions laborals 

precàries (poques hores de serveis a 

cada persona, sous baixos), inclòs 

arriben a fer ús dels serveis socials. 

siguin lots més petits, i així 

afavorir que entitats del tercer 

sector puguin tenir possibilitats 

de presentar-s’hi.  

Hi ha molt marge de millora en 

aquest sentit.  

 El 16 de novembre es portarà a terme 

una xerrada sobre la situació del 

sensellarisme al barri. 

 

Calàbria, 

66 

Qui gestiona l’edifici? com s’ha decidir 

això? com és que encara no hem 

tingut resposta 

Disculpa que no hi hagi hagut 

resposta a les preguntes; fem el 

possible per fer-ho. 

Pla d’usos Com es gestionarà els carrers 

fronterers entre barris i districtes? 

Necessitem un Pla d’usos que 

reculli el barri de Sant Antoni i el 

carrer Girona i que tingui en 

compte tot el districte, però això 

no vol dir que tota la regulació 

sigui homogènia a tot el districte.  

 

Zones 

verdes 

Demana la informació sobre el 

programa de protecció de l’arbat. 

Estic esperant que s’obri l’escocell 

que està davant de casa meva.  

Us farem arribar la informació. 

Quina és la situació de l’interior d’illa 

dels Tres tombs? 

L’Agència de Salut pública està 

fent intervenció, per això està 

tancat. 

On puc trobar la informació dels 

arbres protegits? Valoro que els 

Es plantaran 8.400 arbres; la 

intenció és anar prescindint de la 
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arbres de la ronda s’han de protegir 

perquè donen molta ombra i són 

centenaris. 

 

espècie del plataner perquè si hi 

ha una plaga pot suposar una 

pèrdua molt gran, i també aquest 

arbre té una afectació a les vies 

respiratòries en algunes persones. 

Es preservaran als passejos 

monumentals. Desconec si ho és 

la Ronda St. Antoni.   

 


